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Z á p i s 
z jednání Akademického senátu LF UK v Plzni  

24. 6. 2021, 15:00, ŠAF velká posluchárna 

 
 

Akademičtí pracovníci: doc. Ing. Václav Babuška, Ph.D.; prof. MUDr. Jan Beneš, Ph.D.; doc. MUDr. 
Aleš Kroužecký, Ph.D.; prof. MUDr. Václav Liška, Ph.D.;  prof. MUDr. Martin Matějovič, Ph.D.; 
doc. MUDr. Hynek Mírka, Ph.D.; doc. MUDr. Jitka Mlíková Seidlerová, Ph.D.; prof. MUDr. Jiří 
Moláček, Ph.D.; MUDr. Richard Pradl, Ph.D.; doc. MUDr. Tomáš Skalický, Ph.D.; prof. MUDr. 
Mgr. Zbyněk Tonar, Ph.D.;  

Studenti:  Truong Hoang Hieu; MUDr. Anna Malečková; Mgr. Bc. Patrik Mik; Lucie Züglerová;  

Omluveni: MUDr. Jan Barcal, Ph.D.; prof. MUDr. Jan Baxa, Ph.D.; prof. Ing. Jaroslav Hrabák, Ph.D.; 
prof. MUDr. Tomáš Reischig, Ph.D.; doc. MUDr. Jitka Švíglerová, Ph.D.; Eliška Beranová; Otýlie 
Holá; Christos Micopulos; Nela Tollingerová; 

Hosté: doc. MUDr. Čeledová, Ph.D.; prof. MUDr. Ferda, Ph.D.; prof. MUDr. Fínek, Ph.D.; Mgr. Holá;  
Ing. Klečková; Ing. Kočí; Ing. Křikavová; Bc. Kubalová; Mgr. Mizeráková;  Ing. Paveza; 
Pešanová; prof. MUDr. Štengl, Ph.D.; doc. MUDr. Zicha, CSc.;  

Program: 

1. Zahájení - doc. MUDr. Skalický, Ph.D.  
2. Slovo děkana - prof. MUDr. Fínek, Ph.D. 
3. Závěrečná zpráva  LFP - prof. MUDr. Müllerová, Ph.D. 
4. Schválení termínu volby děkana - doc. MUDr. Skalický, Ph.D.  
5. Správa a ekonomika fakulty, novela Pravidel pro organizaci studia na Lékařské fakultě v Plzni 

- Ing. Klečková a kol. 
6. Nové formy výuky - MUDr. Rajdl, Ph.D.  
7. Ostatní - doplnění studentské části Akademického senátu  -  MUDr. Malečková 
 

Jednání Akademického senátu LFP zahájil jeho předseda doc. MUDr. Skalický, Ph.D. a požádal 
přítomné členy AS o schválení zápisů z jednání AS 6.5.2021 a z online jednání AS 18.2.2021. 
K zápisům nevznesli členové AS žádnou připomínku a byly 14 přítomnými členy AS schváleny. 
 
Slovo děkana LFP - prof. MUDr. Fínek, Ph.D. 

 asociace děkanů lékařských fakult vystoupila s nesouhlasným stanoviskem k principu financování 
lékařských fakult v rámci systému rozdělení financí na  UK  – zatím nedořešeno, bude se projednávat 
s novým rektorem UK 

 děkan poděkoval všem, kteří se podíleli na vakcinaci a testování zaměstnanců LFP. S ministrem 
zdravotnictví budou probíhat jednání o možném ukončení testování 

 prof. MUDr. Kilian, DrSc. za pomoci administrativy LFP vydal v nakladatelství Karolinum knihu 
svých vzpomínek na působení na Stomatologické klinice i fakultě s názvem „Ohlédnutí 75 let 
Lékařské fakulty v Plzni… „ v počtu 400 výtisků, tyto budou distribuovány jak vybraným 
akademickým i neakademickým pracovníkům LFP, tak budou  k dispozici také na e-shopu 

 dochází k úpravě mezd vybraných zaměstnanců LFP v souladu se schváleným rozpočtem na rok 
2021 (dle rozhodnutí příslušného vedoucího) 

 ZČU vyjádřila zájem zabývat se koupí objektů, které LFP nebude po přestěhování do nových prostor 
užívat – děkanát, Procháskův ústav, Pavlovův ústav. V současné době LFP oslovila zbývající fakulty 
UK s nabídkou na odkup přebytečného majetku, v případě jejich nezájmu budou zvažovány další 
kroky k prodeji 
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 proběhla slavnostní bohoslužba k ukončení akademického roku, celebrovaná Mons. ThLic. 
Holubem, Th.D., biskupem plzeňským 

 v anketě studentů a absolventů lékařských a farmaceutických fakult se naše fakulta umístila na 
I. místě 

 v anketě studentů naší LF jsou preferovány distanční přednášky (ceněna možnost opakovaného 
shlédnutí) 

 proběhlo první kolo přijímacího řízení, do druhého kola je přihlášeno přibližně 170 uchazečů 

 prof. MUDr. Ferda, Ph.D. je od 1. 6. 2021 pověřen funkcí zastupujícího vedoucího Ústavu anatomie 

 LFP připravila fotoknihu, zachycující významné okamžiky naší fakulty v době funkčního období 
jeho Magnificence pana rektora. Fotokniha mu bude předána u příležitosti životního výročí 

 proběhne 5. kolo jednání na ministerstvu zdravotnictví o možnosti vstupu mediků 6. ročníků do 
klinických informačních systémů na klinických pracovištích 

Diskuze: 
 MUDr. Malečková – dotaz na průběh zkoušek na Ústavu anatomie 
 prof. MUDr. Ferda, Ph.D. – 1. a 2. termín – písemný test, 3. termín – komisionální zkoušení 

 
Výroční zpráva  LFP za rok 2020 - prof. MUDr. Müllerová, Ph.D. 

Prof. Müllerová představila členům AS obsah připravované Výroční zprávy LFP za rok 2020. Zpráva 
bude dokončena a rozeslána senátorům k prostudování a následnému schválení formou per rollam 
v týdnu od 28.6.2021, následně také doručena na rektorát UK 

 
Schválení termínu volby děkana - doc. MUDr. Skalický, Ph.D. 

Od února 2022 začíná nové funkční období děkana LFP. Návrh termínu voleb: 21.10.2021 ve Velké 
posluchárně Šafránkova pavilonu. 

Hlasování ke schválení termínu voleb děkana:  
pro  14 
proti  0 
zdrželi se hlasování  0 
AS LFP schvaluje termín volby děkana na 21. 10. 2021  

 
Správa a ekonomika fakulty, novela Pravidel pro organizaci studia na Lékařské fakultě v Plzni - 
Ing. Klečková a kol. 

Ing. Klečková: 

 nastavení  úpravy platů proběhne od 1.7.2021 v souladu s přijatou strategií fakulty na úpravu 
mezd 

 LFP neplánuje po přestěhování do nového objektu (podzim 2022) další využívání budovy 
děkanátu (z roku 1892), Procháskova ústavu a Pavlovova ústavu a připraví jejich odprodej. 
Zatím byla nabídka rozeslána všem fakultám UK, vyjádření je očekáváno do konce července. 
Dle znaleckých posudků z roku 2020 je hodnota uvedených 3 budov 200 – 295 mil Kč. Pro 
účely prodeje nesmí být posudky starší 6-ti měsíců, budou proto vypracovány nové. Proběhne 
také jednání se Západočeskou univerzitou, která má o nemovitosti zájem. V případě 
komerčního prodeje bude zapojen transakční poradce. Rekonstrukce a využití objektů, které si 
LFP ponechá, bude předmětem dalších jednání. 

Usnesení:  

AS LFP projednal a schvaluje záměr prodeje nemovitostí ve správě LFP UK, konkrétně budovy 
děkanátu, Procháskova ústavu a Pavlovova ústavu 
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Hlasování k usnesení:  
pro  14 
proti  0 
zdrželi se hlasování  0 
AS LFP schvaluje navržený záměr prodeje nemovitostí ve správě LFP UK – budovy děkanátu, 

Procháskova ústavu a Pavlovova ústavu 
 

Ing. Kočí: 

Stavba UniMeC II probíhá podle harmonogramu, bez velkých skluzů. Dokončení budovy se 
předpokládá na jaře 2022, v létě bude probíhat vybavení a na podzim začne výuka. Vzhledem 
k některým vadám a úpravám v projekční dokumentaci (např. přeprojektování slaboproudu) bude v 
průběhu léta připraven dodatek smlouvy s dodavatelem ve výši cca 25 mil Kč, který bude předložen 
Akademickému senátu k posouzení a schválení per rollam 
AS LFP bere zprávu na vědomí 

 

Ing. Klečková: 

Mgr. Šoukal předložil písemně detailní rozbor úprav v novele Pravidel pro organizaci studia na Lékařské 
fakultě v Plzni Univerzity Karlovy, který obdrželi členové AS v předstihu k prostudování. Na jednání 
AS jej zastoupila Ing. Klečková 

 v novele byly upřesněny některé pasáže na základě novely studijního řádu rektorátu a interních 
změn (např. zrušení papírového indexu, povinné očkování proti hepatitidě B a spalničkám, 
termín lhůty zapsání zápočtu do SIS) 

 navrhované změny v Pravidlech byly předloženy Legislativní komisi AS, která vyjádřila kladné 
stanovisko 

 MUDr. Pradl upozornil, že po diskuzi LK byla určena lhůta pro zápis zápočtů do SISu  3 dny 

Hlasování k novele Pravidel:  
pro  15 
proti  0 
zdrželi se hlasování  0 
AS LFP schvaluje předloženou novelu Pravidel pro organizaci studia na Lékařské fakultě v Plzni 

Univerzity Karlovy 

 

E-learning: ohlédnutí a perspektiva – MUDr. Rajdl, Ph.D. 

MUDr. Rajdl v 17 grafech a tabulkách členům AS podrobně přiblížil získané zkušenosti, názory, výhody 
i nevýhody E-learningové výuky v uplynulém „covidovém“ roce: 

 „E-learningový rok“ proběhl úspěšně 
 záznamy prezentací studentům pomohly při učení - „všichni“ chtějí v nahrávání pokračovat 
 u pedagogů dává na první místo 

48 % kombinaci živá přednáška s publikem + streamování + nahrávání  

42 % živou přednášku s publikem  

 většina pedagogů si myslí, že nějakou formu e-learningu má smysl zavést do praktik/seminářů 
 podrobné výsledky dotazníků budou zveřejněny 

Diskuze: 
V obsáhlé diskuzi (doc. Skalický, prof. Liška, prof. Ferda, doc. Babuška, Ing. Paveza, MUDr. 
Malečková, Züglerová, prof. Tonar) zazněla řada názorů a postřehů např.: 

 nahrávání je vhodné pří přednáškách, praktika zachovat v prezenční formě 
 nahrávání má sice svůj význam, ale při prezenčních přednáškách snáze dochází ke vzájemné 

interakci, probíhají živé diskuze 
 přednášky jsou akreditovány jako prezenční 
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 studenti, kteří se nedívají v čase přenosu, mohou odkládat sledování záznamů a před zkouškou 
je již nestihnou shlédnout 

 je nutno sledovat trendy i na jiných fakultách 
 studentům záznamy při studiu velmi pomáhají 
 statistiky sledovanosti videí potvrzují, že jsou záznamy využívány 
 při úvahách o prezenční a distanční výuce uvážit, že jsme prošli obdobím, které nebylo běžné 

(měnilo se curriculum, studenti pomáhali v nemocnicích apod.) 
 nejasnost v samotných pojmech „prezenční“ a „distanční“ – v anketě bylo za prezenční 

považována fyzická přítomnost na přednášce (ve stejné místnosti jako přednášející); distanční 
může být v reálném čase (studenti sledují ve stejném čase jako je přednáška – živě) nebo 
poslouchaná ze záznamu 

Závěr: 
Pro další rozvoj forem výuky na LFP je nezbytný širší dialog mezi vedením fakulty, pedagogy a 
studenty, Univerzitou Karlovou a Radou Akreditačního úřadu. 
 
Doplnění studentské části Akademického senátu  -  MUDr. Malečková 

MUDr. Malečková poděkovala MUDr. Truongovi, místopředsedovi studentské části AS, za práci pro 
Akademický senát LFP. MUDr. Truong ukončil studium a tím ukončil také své členství v AS LFP. 

Volba místopředsedy studentské části AS dle čl. 17 Jednacího řádu AS LFP UK: 
Navržena:  MUDr. Anna Malečková 
Komise:  L. Züglerová, P. Mik, prof. MUDr. Mgr. Tonar, Ph.D. 
Volba:  tajná 
  14 hlasů pro navrženou kandidátku, 1 hlas neplatný 

Místopředsedkyní studentské části AS zvolena MUDr. Anna Malečková 

 

Termíny podzimních zasedání AS: 16. 9., 21. 10., 2.12. 

 

 

 
 

Zapsala: Jitka Nováková 
Předseda AS: doc. MUDr. Tomáš Skalický, Ph.D. 


